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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 16.02.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Schválený rozpočet mesta na rok 2016-školstvo  

2. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch  

za I. polrok šk. roka 2015/2016. 

3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 

stavov v školách a školských zariadeniach za rok 2015 

4. Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle Výzvy č.3 pre školstvo 

5. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zástupcu prednostu Luciu Galambosovú a metodika školstva, zároveň ospravedlnil Mgr. Jána 

Marsalla a Mgr. Líviu Geškovú, že z rodinných dôvodov sa nezúčastnia zasadnutia. Členov 

komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Schválený rozpočet mesta na rok 2016 - školstvo  

Podklady boli zaslané všetkým členom komisie školstva v elektronickej forme.  

Predseda komisie odovzdal slovo zástupkyni prednostu Lucii Galambosovej. 

Lucia Galambosová – financovanie základných škôl je postavené na normatívnom princípe. 

Školy sú financované podľa počtu žiakov, personálnej a ekonomickej náročnosti výchovno–

vzdelávacej činnosti. Okresný úrad v Trnave na základe rozdelenia finančných prostriedkov 

MŠVVaŠ SR poukazuje preddavok bežných výdavkov na tzv. prenesené kompetencie pre 

školy na účet mesta zriadený zvlášť pre účely školstva. V školskom roku 2015/2016 sa počet 

žiakov zvýšil o 39 v porovnaní s predošlým školským rokom na celkový počet žiakov 1555. Z 

toho dôvodu sme navrhli navýšenie finančnej dotácie pre ZŠ na 2 319 000 € (vlani 2 159 500 

€).Mesto dostáva na každý kalendárny rok výnos dane z príjmov FO, z čoho poskytuje 

finančné prostriedky na mzdy a prevádzkové náklady MŠ, ZUŠ, ŠJ, ŠKD a CVČ v zmysle 

VZN mesta Galanta o určení výšky a ostatných niektorých podmienok dotácie na prevádzku a 

mzdy na žiaka ZUŠ, na dieťa MŠ a na dieťa CVČ so sídlom na území mesta Galanta. 

Vychádza sa z počtu detí a žiakov na základe predložených výkazov škôl a školských 

zariadení k 15.09. príslušného roka. Financie v časti tzv. originálnych kompetencií na rok 

2016 sa tiež mierne navýšili oproti roku 2015 na základe požiadaviek jednotlivých zariadení. 

Príjmy škôl a školských zariadení sa skladajú z príspevkov od zákonných zástupcov detí a 

žiakov v zmysle VZN mesta Galanta č. 49/2009 o výške mesačného príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu nákladov a z prenájmu vlastných priestorov v zmysle VZN mesta 

Galanta č. 47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta v znení neskorších predpisov. 

Výška vlastných príjmov v rozpočte na rok 2016 je zvýšená na 214 200 € v porovnaní s 

rokom 2015 (213 000 €) v dôsledku zavedenia režijných nákladov v školských jedálňach, 

prehodnotili sa nájomné zmluvy v zmysle VZN a školy a školské zariadenia sami navrhujú 

navýšenie.  

Mgr. Jozef Gál –  sa informoval od zástupkyne prednostu či pôjdu prenesené kompetencie 

tak ako majú byť na zariadenie a či mesto rátalo aj s originálnymi kompetenciami. 
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Galambosová Lucia – financie budú prerozdelené podľa potrieb jednotlivých zariadení a do 

schváleného rozpočtu mesta na rok 2016 – školstvo boli zahrnuté aj originálne kompetencie. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o schválenom rozpočte mesta na rok 2016 – 

školstvo a odporúča ho MZ schváliť 

 

2. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 

2015/2016 

Informatívna správa bola zaslaná členom komisie elektronickou formou. 

Predseda komisie školstva odovzdal slovo metodikovi školstva, aby informoval členov 

o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2015/2016   

Metodik školstva informoval prítomných o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok 

šk. roka 2015/2016, ktorý porovnával s predchádzajúcimi šk. rokom, resp. s I. polrokom šk. 

roku 2014/2015. 

Mgr. Gál Jozef – sa informoval ohľadne počtu detí na zariadeniach, nakoľko v rozpočte je  

uvedení počet 1555 a v informatívnej správe o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. 

polrok je 1552. 

PaedDr. Peter Černý – v tabuľke z rozpočtom je uvádzaný počet žiakov do 15.9.2016 na 

ktorý dostáva škola financie a v informatívnej správe je uvádzaný počet žiakov po 15.9.2016, 

kedy žiaci mohli prestúpiť na iné školy.  

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch za I. polrok šk. roka 2015/2016 a odporúča túto správu na prerokovanie MsZ. 

 

 

3. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 

havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 

Podklady boli zaslané všetkým členom komisie elektronickou formou.  

Predseda požiadal zastupujúcu prednostku aby informovala o čerpaní finančných prostriedkov 

z havarijného fondu.  

Lucia Galambosová – na základe preposlaných podkladov informovala členov o čerpaní 

finančných prostriedkov z havarijného fondu a upozornila na nevyčerpanie fondu opráv 

z roku 2015, kedy peniaze prepadli do rezervného fondu. Na rok 2016 je na havárie 

vyčlenených 30000 €. 

PaedDr. Peter Černý- informoval členov o žiadosti základnej školy na Sídl. SNP, ktorá 

žiada o poskytnutie finančných prostriedkov na výrobu a montáž žalúzií do tried 2. stupňa 

a ostatných priestorov vo výške 2400 € z celkovo vyčíslenej sumy 3550 € . Rozdiel uhradí 

škola z vlastných príjmov . Zároveň sa obrátil s otázkou na Luciu Galambosovú, ako boli 

žalúzie financované, nakoľko pani riaditeľka ZŠ SNP vrátila 5999 €.  

Lucia Galambosová –  finančné prostriedky, ktoré pani riaditeľka vrátila boli v roku 2015 

využité na zakúpenie žalúzií a žiadosť, ktorú podala pani riaditeľka ZŠ SNP je na nový rok 

2016. 

Predseda komisie poďakoval za vysvetlenie a bol by veľmi rád, ak aby sa táto kapitola 

uzavrela a financie mohli byť poskytnuté.  

Mgr. László Benkovics sa opýtal, že ak tých 5999 išlo ešte v roku 2015, či by nebolo dobré 

začať v roku 2016 s komplexnými opravami na konkrétnych školách? 

Lucia Galambosová - navrhla aby prostriedky na žalúzie išli z havarijného fondu a aby fond 

opráv a údržby bol využitý tak ako hovorí pán Benkovics na komplexné opravy. 

Mgr. Jozef Gál – zdieľa názor pána Benkovicsa a poďakoval sa za podporu v kalendárnom 

roku.  Celá juhovýchodná strana, ktorá nemá žalúzie je v letnom období problematická, preto 

by bolo dobré, ak by sa táto situácia riešila z fondu opráv, nakoľko vidí ešte väčší problém s 

podlahovou krytinou.  
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Mgr. Andrej Tábori – navrhol či by nebolo lepšie financovať žalúzie z fondu opráv, 

nakoľko si myslí, že to nie je havária. 

Predseda komisie školstva sa opýtal, či má niekto prehľad, že aké opravy budú potrebovať 

zariadenia a čo bude potrebné riešiť ? 

Bc. Katalin Jakoda Rátz –súhlasí s pánom predsedom, aby oddelenie spoločenských služieb 

si sadlo s riaditeľmi zariadení diskutovali o potrebných opravách na zariadeniach. 

Lucia Galambosová – porada s riaditeľmi sa chystá na 18.2.2016, kde jedným z bodov bude 

riešenie opráv na jednotlivých zariadeniach v spolupráci s riaditeľmi škôl. 

    

 

Komisia školstva navrhuje pre ZŠ na Sídl. SNP z havarijného fondu uvoľniť 2430 € 

a zvyšná suma bude hradená z vlastných príjmov.  

Všetci členovia s návrhom súhlasili. 

Komisia školstva berie na vedomie analýzu čerpania finančných prostriedkov z 

havarijného fondu na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v roku 2015. 

 

4. Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle Výzvy č.3 pre školstvo 

PaedDr. Černý predstavil projekty v zmysle Výzvy č. 3/2015 na rok 2016. Rozpočet na rok 

2016 je 10 000 €, z čoho sú financované špeciálne programy (50% z celkových nákladov na 

jednotlivé projekty), projekty (70% z celkových nákladov na jednotlivé projekty) a na 

podporu talentovaných žiakov (70% z celkových nákladov na jednotlivé projekty). 

Špeciálnych programov bolo podaných 13, 11 bolo schválených a schválená výška dotácie 

činí sumu 4 100 €. Projektov bolo spolu podaných 12, všetky boli schválené a výška 

schválenej dotácie na projekty je 4550 €. 

Komisia školstva prerokovala a vyhodnotila zoznam podaných projektov a špeciálnych 

programov a odsúhlasila ich vo výške 8 650 €. Suma 1 350 € bola vyčlenená na podporu 

talentovaných žiakov. 

 

5. Rôzne 

1. uznesenie - Komisia školstva sa uzniesla, aby bola informácia ohľadne organizovania 

exkurzií a výletov na ZŠ Štefánikova oddelením spol. služieb do najbližšieho zasadnutia 

preverená. 

Podklady boli odoslané všetkým členom elektronickou formou. 

Komisia školstva berie na vedomie prehľad exkurzií a výletov na ZŠ na Štefánikovej 

ulici. 

2. uznesenie - Komisia školstva sa uzniesla, aby do najbližšieho zasadnutia OSS zmapovalo 

obsadenosť v MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
Podklady boli všetkým členom zaslané elektronickou formou. 

Predseda komisie požiadal metodika školstva o vyjadrenie sa k obsadenosti na MŠ. 

Metodik školstva informoval členov o počte detí na jednotlivých zariadeniach a o navýšení 

počtu detí na zariadeniach v zmysle zákona 245/2008 Z.z o výchove a vzdelávaní a o zmene 

niektorých zákonov, kedy je možné zvýšiť stanovený počet detí v triedach MŠ maximálne o 

tri deti.  

Lucia Galambosová – na základe podnetu Mestského zastupiteľstva v Galante bolo 

vyžiadané stanovisko Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom v Galante 

o stanovisko k prevádzke alokovaných tried MŠ SNP na Ul. Úzka. Ohľadne vyjadrenia 

Regionálneho úradu verejného zdravotníctva so sídlom v Galante k prevádzke MŠ Vás 

budeme na najbližšom zasadnutí komisie školstva informovať. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o kapacitnom obsadení MŠ.  
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Predseda komisie sa poďakoval za účasť, spoluprácu a stanovil termín ďalšieho 

zasadnutia na 8.3.2016 o 14:00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 22.02.2016                                                              PaedDr. Peter Černý v. r. 

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                    predseda komisie  


